
 

 
 
 
 

 
Commissievergadering op 12 maart 2019 over Uitwerking Panorama Krimpenerwaard  
 
Op 28 november 2018 is het Panorama Krimpenerwaard gepresenteerd.  
 
Nu heeft dat een vervolg gekregen in een overzicht, aangereikt door het college, bestaande 
uit 29 punten waarover Pro Krimpenerwaard zijn opvatting per punt mag geven. 
 
Algemeen: Pro Krimpenerwaard vraagt zich af of we wel snel genoeg gaan. Als we deze 
punten hebben uitgevoerd hebben wij dan ook de gestelde doelen bereikt? Hebben we dan 
het Panorama behaald? Wij voegen het “monitoren” als een belangrijk punt toe aan het 
overzicht. Op sommige punten hebben wij geen reactie, omdat wij hierover de voorkeur 
geven om de ontwikkeling op een positieve wijze af te wachten of dat wij hierover niet gaan 
of dat wij de vraagstelling onduidelijk vinden. 
 

1. Akkoord 
2. Akkoord 
3. Zeer positief 
4. Kansen benutten 
5. Akkoord 
6. Akkoord 
7. Bedoeling is onduidelijk 
8. Akkoord 
9. In onderzoek meenemen of de vegetatie invloed heeft op de specifieke kwaliteit van 

de Krimpenerwaardse streekproducten 
10. Akkoord 
11. Welk voorbeeld geeft de gemeente en wij willen jaarlijkse overzichten van 

energiegebruik door de gemeente voor alle openbare gebouwen. 
12. Akkoord 
13. Tegen extra oeververbinding en door de volgorde worden alternatieven duidelijk als 

ondergeschikt beschouwd. Alles in een juiste volgorde bespreken. Eerst uitvoering 
van punt 17. 

14. Tegen extra oeververbinding. Zowel de provincie als het ministerie zijn niet de 
hoofdrolspelers, maar de gemeenteraad is initiatiefnemer. 

15. Samen met 16  
16. Samen met 15 
17. En daaraan toevoegen het vergroenen van het openbaar vervoer. 
18. Het tijdig signaleren van wachttijden bij bv. Algerabrug om zo te kiezen voor 

alternatieven. 
19. Tegen. Wel inventariseren en daarbij de bestaande en verouderde bedrijfsterreinen 

betrekken. Ook inzetten om transportbedrijven uit te plaatsen naar de randen. 
Schadelijk voor de bestaande wegen.  

20. Hier niet opnemen 



 

 
 
 
 

 
21. Doel ontgaat ons. Vraagt om toelichting. 
22. Ja natuurlijk Deze weg om extra woningen te bouwen via een Woonvisie is de 

begaanbare weg. Die procedure is niet gevolgd voor de 200 ha verstedelijking. 
23. Akkoord 
24. De kernen moeten passend worden uitgebreid. Dat mag niet ten koste gaan van de 

natuuropgave waartoe nu wel is besloten. Leidraad moet de Woonvisie zijn. Geen 
wilde bouwplannen om een ander doel te bereiken. Geen dubbele agenda. 

25. Akkoord 
26. Akkoord 
27. Wij geven dit een kans en staan open voor de plannen. 
28. Hier moet een breekpunt plaatsvinden met het huidige beleid. De cultuur in zijn 

verscheidenheid moet behouden blijven.  
29. Stimuleren van zilverateliers moet serieus worden opgepakt en gehuisvest in de 

aanloopstaten van de zilverstad Schoonhoven. 
30. Wordt toegevoegd: jaarlijks monitoren 
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